
 

 

 

Hilversum, 16 november 2023 

Aanvullende vragen aan het College, aangaande de beantwoording van de art. 41 vragen van 23 

augustus 2023 m.b.t. de toegezegde hulp aan Milli Görüs 

 

Het college van Burgemeester en wethouders, 

Met verbazing hebben wij kennisgenomen van de beantwoording van onze vragen aangaande de 

toegezegde hulp aan Milli Görüs over de afgelopen 20 jaar. De beantwoording heeft ten eerste 

ongebruikelijk lang op zich laten wachten. Wij gingen ervan uit dat dit te maken had met het moeten 

nalezen van de college-notulen over deze periode. Niets bleek minder waar, het college heeft in haar 

beantwoording geen enkele verantwoording afgelegd over deze periode. Sterker nog, zij heeft de 

vraag compleet genegeerd. 

Maar soms is geen antwoord, ook een antwoord. Opeenvolgende burgemeesters en wethouders 

hebben gedurende de afgelopen 20 jaar met regelmaat gesproken met de stichting Milli Görüs. In 

deze periode is herhaaldelijk hulp en steun beloofd zonder kennelijk enige intentie om daar 

daadwerkelijk gevolg aan te geven.  Er zijn immers geen vastgelegde afspraken uit het collegeoverleg 

overhandigd. 

Vraag 1. 

-        Wilt u bevestigen dat door het niet beantwoorden van de vraag welke hulp u heeft geboden 

over de afgelopen 20 jaar, u toegeeft géén hulp en ondersteuning te hebben geboden? Zo niet, wilt u 

dan alsnog aangeven welke hulp en ondersteuning in raad en daad is geboden? 

In de Gooi en Eemlander mochten wij de onderstaande uitspraak met betrekking tot de verkoop van 

panden aan de Badhuislaan van wethouder Scheepers lezen: 

Het college vond het wel ’nogal zuur’ voor Milli Görüs en bood de stichting daarom aan om mee te 

zoeken naar een nieuwe plek voor hun moskee. Als een soort goedmakertje dus. „We willen ze niet 

meer laten zwemmen. De zoektocht duurt al te lang”, aldus Scheepers. 

‘Wij willen ze niet meer laten zwemmen’! 

Dit lijkt dus het antwoord te zijn op onze vraag: De gemeente heeft Milli Görüs gewoon laten 

zwemmen! 

Vraag 2. 

-        Is het college van mening, dat met deze nu toegezegde hulp, de loze beloften van de afgelopen 

20 jaar gecompenseerd zijn? 

De heer Scheepers omschrijft in de Gooi en Eemlander Milli Görüs als simpelweg een moskee. 

Alhoewel wij niet gaan ontkennen dat een gebedsruimte onderdeel uitmaakt van de voorzieningen 

van Milli Görüs, heeft het college blijkbaar niet door, dat dit slechts een onderdeel is van wat de 

stichting doet. Milli Görüs organiseert bijvoorbeeld lessen voor zo´n 300 kinderen, workshops voor 

de gemeenschap, inclusief die voor vrouwen, etc. 



Vraag 3. 

-        Is het college op de hoogte van alle activiteiten van Milli Görüs? Is het college het met ons eens, 

dat de simpele omschrijving als ‘moskee’ de lading niet dekt van wat Milli Görüs allemaal doet? 

In de afgelopen twee jaar heeft het bestuur van Milli Görüs meermaals ingesproken in de 

commissievergaderingen om aandacht voor hun zoektocht te vragen. Zij hebben bijvoorbeeld 

verzocht om meegenomen te worden in de ontwikkeling van het Circusterrein, waar zij bereid en in 

staat waren om te investeren. Aan dit verzoek is geen gevolg gegeven. 

Wethouder Walters heeft eerder dit jaar gesteld, dat de gemeente geen pand gaat zoeken voor Milli 

Görüs. Het zoeken en vinden van een pand was de verantwoordelijkheid van de stichting zelf. Nu 

stelt wethouder Scheepers, dat de gemeente mee gaat zoeken naar een nieuwe plek. Daardoor is er 

weer onduidelijkheid over welke hulp de gemeente daadwerkelijk gaat bieden. 

 Vraag 4. 

-        Gezien de eerdere uitspraken, kan het college aangeven hoe er nu concreet invulling zal worden 

gegeven aan de toegezegde hulp? Wordt bijvoorbeeld de optie voor nieuwbouw door Milli Görüs 

onderdeel van het planningsproces bij te ontwikkelen bouwplannen op nieuwe bouwlocaties in 

Hilversum? Wilt u de gemaakte afspraken vastleggen en communiceren naar de gemeenteraad? 

Hierbij ontvangen wij graag de termijnen waarbinnen deze hulp gestand moet worden alsmede 

eventuele beperkingen in het gebied waarbinnen gezocht zal gaan worden en andere beperkingen. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

A. Zaabat 

Raadslid D66 Hilversum 


